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DEŇ MATIEK
Pozývame všetky ženy, mamy a staré mamy na kultúrny 
program pri príležitosti Dňa matiek, ktorý sa uskutoční v sále 
Obecného úradu v Radoli.
V programe vystúpia deti z mateskej školy, žiaci základnej školy, 
ktorí svojimi piesňami a hovoreným slovom prispejú k sviatoč-
nej nálade a príjemnému popoludniu slávnostného dňa.
Na záver programu vystúpi skupina KB.



mnohí sa ma pýtate, čo sa chystáme robiť v obci 
v  najbližšom období, ale pýtate sa ma aj to, či 
budeme môcť vôbec niečo robiť okrem kúrenia 
a svietenia. Vnímam, že pokiaľ sa aspoň priemerne 
zaujímate o spoločenské dianie, tak máte mnohé 
otázky. Je to úplne prirodzené, a myslím si, že sa 
treba pýtať.

Nie nebojte sa, nebudem a ani náznakom nech-
cem nikoho strašiť ešte aj ja. Strašenia je plno 
v médiach, a aj na sociálnych sieťach, ktoré sa pre 
mnohých stávajú hlavným zdrojom informácií. 

Ekonomická situácia našej obce je stabilná. Sa-
mozrejme, najmä ja ako starosta, by som si prial, 
aby bola omnoho priaznivejšia. Ale bez výraz-
nejších problémov zvládneme bežný chod obce 
a  takisto aj mierny rozvoj. Ale - to ale spočíva 
v tom, že stále nedokážeme ani my rýchlejšie od-
straňovať obrovský modernizačný dlh. Ale bežnú 
prevádzku zvládneme. 

Čo sa týka zvyšovania obecných daní, nevidím 
dôvod ich dvíhať v  budúcnosti rýchlejším tem-
pom ako rastie inflácia. Pravdepodobne však 
nebude rast obecných daní (najmä daní z  neh-
nuteľností) závisieť od poslancov obcí, ale pripra-
vuje sa zákon, ktorý má celoslovensky zvýšiť tieto 
dane - spomína sa niekoľko verzií, ale ako to bude 
v skutočnosti, je výhradne v  rukách slovenského 
parlamentu. 

Určite však treba rátať s  tým, že budú aj v  bu-
dúcnosti rásť náklady na vývoz odpadu. Zo záko-
na musíme v každej obci vybrať toľko financií, aby 
sme tento vývoz dokázali z poplatkov zafinanco-
vať. 

Skládkovanie je drahé a nové skládky nevznika-
jú. Spaľovanie odpadu, tzv. energetické zhodno-
covanie je síce lacnejšie, aj má menší negatívny 
vplyv na životné prostredie, ale spaľovní je málo 
a  obyvatelia sa všade úplne prirodzene bránia 

tomu, aby v  ich okolí nevznikali nové spaľovne 
a pokiaľ sa dá, tak boli zatvorené aj tie existujúce. 
Pre príklady nemusíme chodiť ďaleko.

Separácia odpadu sa o  pár rokov dostane na 
hranicu, kde sa už nebude dať ďalej zefektívňovať. 
Budeme preto musieť hľadať spôsoby ako znížiť 
množstvo odpadu, ktoré produkujeme. Čoskoro 
by sme mali mať spoločne s obcou Nesluša pod-
písanú zmluvu a  začať realizovať projekt na zní-
ženie objemu biologického odpadu v zmesovom 
odpade...

Prečo som použil tri bodky? Bude to pre kaž-
dého z nás znamenať viac práce s odpadom pri 
jeho domácom triedení. O niekoľko rokov to však 
bude znamenať nižšieu cenu za vývoz odpadu 
v porovnaní s tými, čo tak nebudú robiť. Verím, že 
tej trošky roboty sa nikto nebojí. Keď sa budeme 
blížiť k realizácii potom rozvinieme aj informačnú 
kampaň. 

Ale, aby som sa vrátil k  téme z  úvodu - okrem 
bežnej prevádzky budeme postupne pokračovať 
v prácach na nadstavbe budovy ŠK Radoľa. Bude 
to pomalšie, ale budeme pokračovať. Máme rozp-
racované projekty, kde čakáme na „pokyn zhora“. 
Pripomeniem, že ide o škôlku, revitalizáciu areálov 
ZŠ s MŠ a športového areálu V Riekach a azda už 
v jeseni spustíme práce na revitalizácii autobuso-
vých zastávok na území obce. 

Alebo to bude opäť všetko úplne inak, pretože 
v parlamente padnú buď iné rozhodnutia, alebo 
sa nerozhodne vôbec. V  každej obci sa budeme 
musieť zariadiť podľa akéhokoľvek scenára. Ale 
nech to bude akokoľvek, zvládneme to aj u  nás 
v Radoli. Sme pripravení.

S úctou

Ing. Anton Tkáčik, starosta obce Radoľa

Milí spoluobčania,Milí spoluobčania,



Každý pozná niekoho, koho zasiahlo onkologické 
ochorenie. Liga proti rakovine už 35 rokov pomá-
ha onkologickým pacientom a ich rodinám, a to 
aj vďaka verejno-prospešnej zbierke Deň narci-
sov, ktorej 29. ročník sa uskutočnil 10. apríla.
Aj naša obec sa s hrdosťou zapája do tejto inicia-
tívy. V poludňajších hodinách ste mohli v uliciach 
stretnúť dobrovoľníkov z našej školy, ktorí všet-
kým darcom odovzdali žltý narcis – symbol soli-
darity, nádeje a podpory. Jeho pripnutím dáva-
me najavo, že na ľudí s rakovinou myslíme a nie 
sú vo svojej náročnej situácii sami.
Na účet Ligy proti rakovine sme zaslali sumu 
660,88 €.
Ďakujeme všetkým, ktorí prispeli!
Každý príspevok znamená viac pomoci pre onko-
logických pacientov. Ďakujeme, že ste jej súčas-
ťou!

Obdobie fašiangových radovánok 
v Radoli vyvrcholilo v sobotu 1. mar-
ca 2025, v posledný víkend pred po-
polcovou stredou. 
Veselá chasa začala zapĺňať sálu 
Obecného úradu už od ôsmej ho-
diny rannej a  po ustrojení všetkých 
masiek vyrazil pestrofarebný sprie-
vod do radoľských ulíc. Celodenná 
zábava vyvrcholila vo večerných ho-
dinách Fašiangovou veselicou a po-
chovávaním basy. 

10 apríl je deň narcisov

Fašiangy



Áno, už sme za trištvrte ročnou poradou a blíži-
me sa k cieľu. Aj tento školský rok je hektický množ-
stvom prebraného učiva, rôznych vzdelávacích ak-
tivít, zážitkov, a nových vecí v škole.

Teší ma, že aj keď je mesiac máj, ešte stále nám 
ráno prichádzajú do školy usmiate deti a cez pre-
stávky je zdravý hluk. A  to sa samozrejme v škole 
stále učíme, skúšame, známkujeme a dokonca už 
prebehli aj vážne životné skúšky - Testovanie 9, zá-
pis do 1. ročníka a tiež prijímacie „skúšky“ na stred-
né školy. 

O všetkých aktivitách,v školskom roku 2024/2025, 
vzhľadom k tomu, že ešte stále pokračujú naši žiaci 
v rôznych súťažiach a je pred nami ešte veľa škol-
ských akcií, budeme informovať až v ďalšom čísle 
Spravodaja súhrnne.

Ale aspoň výber z toho, čo sa nám v škole poda-
rilo a čo plánujeme : 

• Na jeseň bolo krásne stretnutie, s  progra-
mom, našich škôlkarov i školákov so seniormi 
v sále Obecného úradu

• Vianočná výstava pre verejnosť v  škole, pri 
ktorej nám pomohli seniori, a  navštívilo nás 
veľmi veľa rodičov, starých rodičov a  iných 
priateľov našej školy

• Mikuláš v škôlke, v škole i pri škole 
• Máme nové podlahy v ďalších triedach
• V  školskej kuchyni sa zmodernizovalo tech-

nické vybavenie 
• Fašiangový karneval v  škole bol nádherný – 

rekord v počte masiek
• Podarilo sa nám cez projekt získať do školy 

veľa nového technického a počítačového vy-
bavenia pre vyučovanie ( interaktívne moni-
tory, počítače, tablety, ....)

• V  materskej škole sa podarilo rozšíriť vyba-
venie technické v triedach i herné a náučné 
prvky vonku v záhrade

• Starší žiačikovia v  škôlke prežili rozprávkové 
dobrodružstvo - Andersenovu noc

• Budúci prváčikovia sa boli pozrieť, kde sa po 
zápise premenia zo „škôlkarov“ na „školákov“ 
☺ 

• V máji ideme pri príležitosti Dňa matiek pote-
šiť mamičky kultúrnym programom

• 14. mája velikánska akcia v  areáli školy – 
v spolupráci s Policajným zborom Slovenskej 
republiky – prezentácia ich činností

• A tiež sa tešíme na Deň detí 
• A ešte veľa, veľa bolo, a ešte veľa a veľa bude. 

Poinformujeme v budúcom čísle Spravodaja 
☺

A  síce tomu neverím, ale možno sú i  takí žiaci, 
ktorí sa potešia, že budú letné prázdniny 

(od 28.06.2025 do 31.08.2025 ) ☺
Mgr. Vladimír Hromádka

riaditeľ ZŠ s MŠ

Školský rok, 
v poslednej štvrtine 





Činnosť organizácie zabezpečoval 7 členný výbor a trojčlenná revízna komisia.  
K 31. 12. 2024 mala ZO JDS 79 členov pričom záujem o členstvo vzrastá. 
Kultúrno-spoločenská oblasť
Viacero členov a  členiek sa zapojilo do fašiangových 
podujatí - sprievodu aj pochovávania basy.
Navštívili sme viacero divadelných predstaveni v  SND 
v Bratislave, v divadlách v Banskej Bystrici a Spišskej No-
vej Vsi.
V  Dome kultúry KNM sme sa zúčastnili divadelného 
predstavenia PÁRAČKY U BABKY JUSTÍNKY a DVE DCÉRY.
Zúčastnili sme sa podujatí v prednese poézie a prózy 
a speváckych skupín. 
Spoločne sme oslávili Deň matiek a otcov, primície nášho 
rodáka Petra Sovíka, Hody, Mesiac úcty starších a pripo-
míname si okrúhle narodeniny členov ZO JDS v Radoli.

Poznávanie prírodných krás, histórie a ľudových 
tradícií
Zorganizovali sme viacero spoločných výletov po Slo-
vensku, ale aj v  zahraničí. Navštívili sme Luhačovice, 
Bielsko Biala, Betliar, Ochtínsku aragonitovú jaskyňu, 
Pezinok, Vysoké Tatry (Ľadový dóm na Hrebienku) .
Zúčastnili sme sa na veľkonočných i  predvianočných 
výstavkach v Radoli, Lopušných Pažitiach, v Hornom Va-
dičove, v Kysuckom Novom Meste a Dolnom Vadičove. 

Športová a turistická oblasť
19 členov sa zúčastnilo okresných športových hier 
v  KNM, kde sme súťažili v  7 disciplínach. Získali sme 

jedno prvé, dve druhé, štyri tretie a jedno štvrté miesto. 
Na krajských športových hrách v Liptovskom Mikuláši 
získal 3. miesto Ján Luprich v behu na 60 m, Rudolf Ku-
bík a Peter Kultan 4. miesto v stolnom tenise. 
Zorganizovali sme 1. ročník okresného turisticko-po-
znávacieho zrazu dolných Kysúc. Zapojilo sa 10 orga-
nizácii a 140 účastníkov. 
Zúčastnili sme sa Krajského zrazu turistov, Seniorskej 
olympiády v Hornom Vadičove.

Zdravotná oblasť
Zregenerovať svoje zdravie mohlo 10 našich členov 
v kúpeľných zariadeniach v Nimnici a Lúčkach na pou-
kazy so 100 € štátnou účelovou dotáciou.
Ďalšie rekreačné pobyty a  zájazdy sme absolvovali 
v Belej - Bránici, Piešťanoch Harmónii, Jablonke, Oravi-
ciach a Poprade. 

V chorobe sme navštívili naše členky a kyticou kvetov 
sa lúčime so zosnulými členmi ZO. 

11. 11. o 11 hodine pravidelne zabezpečujeme zvone-
nie na pamiatku obetí 1. a 2. svetovej vojny a padlých 
vojakov celého sveta.

Spracovala: Antónia Dolinová, predsedníčka ZO JDS 
v Radoli 

Výročná správa ZO JDS 
Radoľa za rok 2024



Záver sezóny je príležitosťou postupne vyhodnotiť účin-
kovanie družstiev v jednotlivých kategóriách.

Družstvo žien, hrajúce celoštátnu prvú ligu má za sebou 
sezónu, v ktorej bolo cieľom stabilizovať káder a v optimál-
nom prípade rozšíriť počet hráčok schopných nastupovať 
v tejto súťaži. Po náročnom začiatku súťaže dievčatá obsadili 
v dlhodobej súťaži pekné piate miesto, ktorým sa kvalifikovali 
do playoff. Vretenice ukončili svoju púť v  tesnej štvrťfinálo-
vej sérii, v ktorej podľahli neskorším víťazkám ligy Bratislava 
Giants tesne 2:3 na zápasy. 

Ženský tím ŠK Vretenice Radoľa, pod vedením trénera 
Richarda Francla, v  sezóne 2024/25 tvorili hráčky: Slávka 
Zahradníková, Erika Hromádková, Vanesa Darmová, Timea 
Tkáčiková, Veronika Dudoňová, Kristína Capková, Viktória 
Šidlová, Vanesa Javoríková, Sofia Tkáčiková, Laura Honeko-
vá, Magdaléna Straková, Eva Guzmová, Adriana Petráková 
a brankárka Mária Drábová.

Na tzv. striedavý štart počas sezóny pomáhali hráčky ŠK 
98 Pruské a členky juniorskej reprezentácie Slovenska : naša 
odchovankyňa Michaela Virdzeková a Vanessa Hrubčinová. 

Po prvýkrát mali v uplynulej sezóne možnosť hrať najvyš-
šiu celoštátnu súťaž - 1. ligu starších žiačok naše hráčky do 15 
rokov. V ligovej premiére mal tím tvorený prevažne hráčkami 

z nižšej vekovej kategórie (mladšie žiačky U13) za cieľ zozná-
miť sa so súťažou, získať väčšiu hernú prax a pripísať si aspoň 
pár víťazstiev. Napokon účinkovanie v  najprestížnejšej mlá-
dežníckej súťaži prinieslo nášmu družstvu veľmi pekné piate 
miesto na Slovensku. 

Veľkou školou pre naše mladé florbalistky boli predovšet-
kým zápasy s  tímami najlepšej trojky, ktoré využívajú mož-
nosť výberu najtalentovanejších hráčok z veľkých regiónov. 
Naše družstvo tvoria z 80 % žiačky ZŠ s MŠ v Radoli. 

Do ďalšej sezóny ostáva družstvo pohromade a má šancu 
využiť nadobudnuté skúsenosti z absolvovanej sezóny. 

Piate miesto na Slovensku si v sezóne 2024/25 pod vede-
ním trénera Pavla Vnuka vybojovali:
brankárky: Natália Kultanová, Adriána Pinková;
obrankyne: Viktória Šidlová, Kristína Jancová, Liana Machová, 
Natália Vnuková, Vanesa Nová, Tamara Kosová, Simona Pijáková;
útočníčky: Vanesa Jantošíková, Nina Pavlusová, Dominika 
Šidlová, Rebeka Masaryková, Nella Holbojová, Lucia Oriešči-
ková, Vivien Blahová, Sofia Šopáková, Laura Honeková, Da-
niela Zbončáková, Linda Jarabicová. 

Rodičom, súrodencom, fanúšikom a sponzorom ďakuje-
me za podporu a tešíme sa na ďalšiu sezónu.

Vretenice
BILANCUJÚ SEZÓNU 2024/25



Úradné hodiny na Obecnom úrade
Pondelok 7.00–15.30
Utorok 7.00–15.00
Streda 7.00–16.30
Štvrtok nestránkový deň
Piatok 7.00–13.00
Obedná prestávka polhodina v čase 

medzi 11.00–12.00

Telefón: 041/421 32 33
Mobil:  0911/951 305, 

0911/480 555
Správca cintorína: 0904/765 776
E-mail: podatelna@radola.sk
Web: www.radola.sk

Kontakty

Navždy nás opustili
Jozef Šalata

Miloslav Šulek
Jozef Valčuha
Milan Macúš
Štefan Hudec
Milan Michel

Odpočívajte v pokoji!

Narodenie detí

Simona Šišilová
Andrea Frišová

Najmenšich spoluobčanov v našej obci 
srdečne vítame, rodičom prajeme veľa 

zdravia a úspechov pri výchove!

Spoločenská 
kronika

Manželstvo 
uzatvorili

Tomáš Ďurčo a Mária Janigová

Na spoločnej ceste životom prajeme veľa
šťastia, lásky a porozumenia!

Termíny vývozu TKO
TKO sa vyváža vždy v stredu v párny týždeň 
z celej obce.
termíny vývozu: 
5.3., 19.3., 2.4., 16.4., 30.4., 14.5., 28.5., 11.6., 
25.6., 9.7., 23.7., 6.8., 20.8., 3.9., 17.9., 1.10., 
15.10., 29.10., 12.11., 26.11., 10.12.

Pripravujeme
11.5. Deň Matiek
31.5. Váľanie májov
18.6. Vítanie detí 
21.6. Pľacový turnaj vo futbale
21.6. Vojana
5.7. Memoriál Ing. Jána Kultana vo futbale
 Výstup na Vreteň
 Hodová slávnosť na počesť Sv. Cyrila a Metoda - 

patrónov kostola v Radoli
6.7. Radoľský jarmok 
7.7. - 11.7. Hasičský tábor
júl - Detský cestovateľský tábor (termín bude upresnený)
11 - 15. 8. Florbalový kemp - žiačky (Športová hala 

v Radoli)
16.8. Radoľská heligónka (Športový areál V Riekach)
21. - 24. 8. florbalový kemp - ženy, juniorky a dorasten-

ky (Južná Morava)
september - pľacový florbalový turnaj (termín bude upres-

nený)
október - stolnotenisový turnaj (termín bude upresnený)
5.12. Mikuláš pre deti
6.12. Mikuláš - sprievod po obci 
12.12. Lucie -sprievod po obci
26.12. Svätoštefanský výstup na Vreteň - 44. ročník - 

Memoriál Teodora Bráciníka
31.12. Silvestrovské stretnutie pri Lipách


